
Protokół 

z Zebrania Wiejskiego sołectwa Grabice 

które odbyło s ię w dniu 14 września 2017 r. 
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Obrady rozpoczęły si9 w drugim terminie o godz. 19 :00 i trwały do godz. 20: 15. 

Punkt 1. 

Zebranie otworzył Sołtys - Adam Michalak. Powitał mieszka11ców i zaproszonych 

gości. W zebraniu uczestniczy li mieszkaócy so łectwa - 6 osób, wg listy obecności 

stanowiącej załącznik do protoko łu, oraz Wójt Gminy Cie lądz Pan Paweł Królak. 

Następnie Sołtys na podstawie zapisów Statutu Sołectwa Grabice stwierdził, i ż 

zebranie wiej skie j est prawomocne do podejmowania wniosków i uchwał. 

Punkt 2. 

Na przewodniczącego zebrania wybrano jednogłośnie Pani,) Katarzynę Żatkiewicz, na 

protokolanta jednogłośnie wybrano Przemysława. 

Punkt 3. 

Przewodnicząca zebrania przedstawiła porządek obrad: 

I. Otwarcie zebrania i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Wskazanie i wybór przewodniczącego i protokolanta zebrania. 

3. Przedstawienie i przyj9cie porządku zebrania. 

4. Zgłaszanie zadal'I i dyskusja naci zadaniami do realizacj i w ramach funduszu 

soleckiego na rok 20 I 8. 

5. Informacja w sprawie realizacji zada11 w ramach funduszu sołeckiego na rok 20 17. 

6. Wolne wnioski i zapytania, sprawy rożne. 

7. Podjęcie uchwal. 

8. Zamknięcie zebrania .. 

Punkt 4. 

Do porządku obrad nie wniesiono uwag, został przyjęty jednogłośnie. 

Punkt 5. 



Kolejny punkt porządku obrad obejmował zgłaszanie zada11 i dyskusję nad zadaniami 

do realizacji w ramach funduszu sołeckiego na rok 2018 . 

.Jako pierwszy gł os w tej sprawie zabrał Przemysław .l9drzejczak, który poinformował, 

że fundusz sołecki na rok 20 18 wynosi 16 665,55 z!, oraz że Rada Solecka zgłasza propozycj9 

wykorzystania w/w środków na: ,,prowadzenie dalszych prac przy uporządkowaniu i 

zagospodarowaniu terenu wokół budynku po byłej szkole podstawowej w Grabicach oraz na 

bieżące utrzymanie zie leni i dróg". Następnie zanim przedstawił szczegółowy plan 

poinformował, iż chodź pieniędzy w tym roku jest więcej to potrzeby są tak duże, że 

problemem było podzie lenie tych funduszy tak, żeby wykorzystać j e j ak najlepiej. Zaznaczył 

też, że chodź na niektóre zaproponowane pozycje, przeznaczone zostały niewielkie sumy, to 

poprzez takie dziatanie chcemy jako sołectwo wskazać Wójtowi , że są to dla nas ważne i 

potrzebne inicjatywy, licząc na jego zrozumienie i ich wspomożenie, poprzez zaplanowanie 

środków finansowych w budżeci e gminy. Finansujemy je wedle naszych możliwości . 

Następn ie przedstawił proj ekt wykorzystania środków finansowych, są to: 

I . Doko11czenic ogrodzenia I I OOO zł. 

2. Zakup mebli ogrodowych I 800 zł. 

3. Remont dróg, żwir, kruszywo, równiarka I 565,55 zł. 

4. Wykup działki m 557 pod boisko sportowe I OOO zł. 

5. Remont zabytkowej kapliczki 700 zł. 

6. Utrzymanie zie leni 600 zł. 

Ponownie zabien:tj ąc głos Przemysław Jędrzejczak zapytał zgromadzonych na 

zebraniu o ich propozycje co do wykorzystania środków z funduszu sołeckiego na rok 2018. 

Po krótkiej dyskusji padł wniosek od zgromadzonych na zebraniu , aby zwiększyć 

kwotę przeznaczoną na remont zabytkowej kapliczki. Zrezygnować z wykupu działki nr 557 

a te fundusze przeznaczyć na ten cel. 

Zabierając g łos Wójt Pan Paweł Królak oświ adczył, iż wszystkie sprawy wiązane z 

wykupem dział k i bierze na s iebie i że pokryje wszelkie koszty z tym związane. Poparł 

wniosek o przesunięcie środków finansowych. 

Ostatecznie ustalono, że projekt podziału środków przygotowany prze Rade Sołecką 

pozostaje bez zmian. W przypadku takim gdy Wójt ponies ie wszystkie koszty związane z 

zakupem dzi ałki zostanie zorganizowane Zebranie Wiej skie celem przeniesienia kwoty 1 OOO 

zł z zakupu nieruchomości na rzecz remo ntu kapliczki. 
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Następnie Przewodnicząca zebrania przeprowadziła glosowanie w sprawie uchwalenia 

wniosku o zaplanowanie przeds i ęwzięć w budżecie gminy Cie lądz na rok 2018 ze środków 

Sołectwa Grabice w ramach funduszu sołeckiego. Wniosek został podj c;:ty j ednogłośnie. 

Ponownie zabierając głos Przemysław .Jędrzejczak, poprosił Wójta Pawła Królaka o 

zintensyfikowanie prac przy zakupie działki nr 557. Zosta ł bowiem przyjęty wniosek o 

przeznaczeniu funduszu soleckiego na rok 2018, którego głównym punktem jest doko11czenie 

budowy ogrodzenia. a działka 557 leży w jego granicy i brak uregulowania tej sprawy 

wstrzyma jego budowę. 

Do dyskusj i włączy ł s ię Sołtys Adam Michalak. który poinformował , że ogrodzenie 

chcieli byśmy wybudować nąjpóźnicj do ko11ca kwietnia 20 18 r. Prosimy zatem aby kwestia 

własnośc i działki 557 do tego czasu została uregulowana. Poprosił również, aby sprawa ta 

była załatwiona z poszanowaniem woli i własności dotychczasowego jej właściciela. Do w/w 

prośby dołączył s ię Przemysław .Jędrzejczak oraz pozostali uczestnicy zebrania. 

Zabieraj ąc głos Wójt Pan Paweł Królak oświadczył. że trwają j uż prace nad zakupem 

działki 557 oraz, że procedura z tym związana nie przyniesie szkody żadnej ze stron. Dodał 

też, że do czasu budowy ogrodzenia sprawa ta zostanie załatwiona. 

Punkt 6. 

Następny punkt porządku obrad obejmował złożenie informacji w sprawie realizacj i 

zada11 w ramach funduszu soleckiego na rok 20 17. 

Głos w tej sprawie zabrał Sołtys - Adam Micha lak, który oświadczył , iż wykonane 

zostało ogrodzenie od strony Pa11stwa Piesztal oraz Porczyk . .lego koszt wyniósł 12 OOO zł. 

Były pewne perturbacje z wykonawcą. ale udało się je przezwyciężyć. tak aby plot mógł 

powstać przed tym Zebraniem Wiejskim. 

Następnie głos zabrał Przemysław Jędrzejczak. który przedstawił propozycję zmiany 

przedsięwzi ęć przewidzianych do realizacji w 2017 r. w ramach funduszu sołeckiego. Zmiana 

dotyczy ła by kwoty zaplanowanej na zakup mebli ogrodowych. Okazuje się bowiem, że 

zaplanowana na ten cel kwota 1499.12 zł nie wystarczy na zakup sto łu wraz z ławkami i 

zadaszeniem. Po konsultacjach z Radą Solecką ustalono wi ęc, że w tym roku zakupiony 

zostanie stół z ławkami za kwotę 600 zł , a pozostałe pieniądze tj. 899. 12 zł proponuje 

przeznaczyć si ę na zakup wraz z montażem lampy, która zamocowana była by na slupie przed 

budynkiem po byłej szkole. Lampa wyposażona była by w czujnik zmierzchowy, tak aby 

samoczy1mie po zapadni ęciu zmroku uruchamiała si c;: a z nastaniem świ tu wyłączała. Za to na 

rok 201 8 zosta ła zaplanowana kwota w wysokości 1800 zł na zakup zadaszenia. Wiosm1 
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następnego roku stół z ławkami oraz zadaszeniem umiejscowione był y by na terenie przy 

budynku po byłej szkole. 

Uczestnicy zebrania poprosili . aby w/w meble ogrodowe umieścić j ak najbliżej to 

możliwe budynku po byłej szkole podstawowej. 

Następnie Przewodnicząca Zebrania Wiejskiego Katarzyna Żatkiewicz 

przeprowadziła głosowanie nad przyJęc1em wniosku nad zmianą przedsięwzięć 

przewidzianych do realizacji w 20 I 7 r. w ramach funduszu soleckiego przypadającego 

sołectwu Grabice. Wniosek został przyjęty jednogłośni e. 

Punkt 7. 

Głos w sprawach różnych zabrała Pani Małgorzata Gapys. Poprosiła Wójta Pana 

Pawła Królaka o podj c;cie działa11 mających na celu odwodnienie drogi. z której to woda 

podczas ulewnych deszczy oraz wiosennych roztopów zalewa jej posesję . Sprawa ta była już 

wielokrotnie zgłaszana do gminy. 

Odpowiadając Wójt Pan Paweł Królak oświadczył. iż przy naj bliższych pracach z 

wykorzystaniem koparki problem ten zostanie rozwiązany . 

Z kolei głos zabrała Przewodnicząca Zebrania - Pani Katarzyna Żatkiewicz. która 

oświadczyła. że kwota 700 zł przeznaczona z funduszu soleckiego na remont kapliczki jest 

kwotą symboliczną, za którą nie wiele uda się zrobić. Następnie poprosiła Wójta pana Pawia 

Królaka o wygospodarowanie dodatkowych środków na ten cel w budżecie gminy. 

Wójt Pan Paweł Królak zapewnił , że remont zabytkowej kapliczki wsparty zostanie z 

budżetu gminy. 

Zabieraj ąc głos sołtys /\dam Michalak poprosił Wójta Pawła Królaka o pomoc w 

pracach porządkowych zwi,1zanych z obchodami w roku 2018 parafialnego świ ęta Bożego 

Ciała na terenie Grabic. 

Wójt oświadczył. że urząd gminy pomaga każdej miejscowości. która w danym roku 

pełni role; gospodarza w/w święta i zapewnił o swoj ej pomocy. 

Ostatnim mówcą w sprawach rożnych był Przemysław Jędrzejczak, który poprosił 

Wójta Pawła Królaka o pomoc w pozyskaniu funduszy ze środków zewnc;trznych na np. 

remont trybun przy boisku. 

Odpowiadaj ąc Wójt Paweł Królak oświadczył. iż trybuny będą wyremontowane ze 

środków budżetu gminy. Poinformował też. że jest to wymóg PZPN. aby na boisku mogły 

rozgrywać się mecze. 
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Punkt 9. 

W tym punkcie porządku obrad podjęto dwie uchwały. Przewodnicząca zebrania 

odczytał projekt uchwały nr 8/2017 z dnia 14 września 201 7 roku w sprawie uchwalenia 

wniosku o zaplanowanie przedsięwzi9ć w budżecie gminy Cielądz na rok 2018 ze środków 

Sołectwa Grabice w ramach funduszu soleckiego. Po czym odbyło s ię głosowanie nad jej 

przyjęciem. Uchwała została przyjęta j ednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Katarzyna Żatkiewicz odczytał projekt uchwały nr 9/201 7 

z dnia 14 września 2017 roku w sprawie wniosku o zmianę przeds ięwzic;ć w budżecie gminy 

Cielądz na rok 201 7 ze środków Sołectwa Grabice w ramach funduszu soleckiego. Po czym 

odbyto się glosowanie nad jej przyj ęciem. Uchwala została przyjęta jednogł ośnie i stanowi 

załącznik do protokołu . 

Punkt 10. 

W związku z wyczerpa111em porządku obrad, Przewodnicząca zako11czyła Zebranie 

Wiejskie. 

Protokołował: 

Przemysław Jędrzejczak 
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Przewodnicząca Zebrania 

Katarzyna Żatkiewicz 


